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Protokoll Styrelsemöte

Styrelsemöte för Uppsala Peace and Development Students’ Association den 24/10 2023,

klockan 10:15. Statsen, Gamla torget, Uppsala. Förväntad sluttid 11:30.

Organisationsnummer: 802466-3372.

Närvarande: Victor Käck, Olivia Olofsson, Charlie Ekman, Anton Svensson, Tilda

Gidmark, Sofie Heimer, Maja Alzén, Thea Johansson, Vivian Hoac, Emelie Julin & Rebecca

Vestlund.

Ej närvarande:

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 10:21.

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade att välja Victor Käck till mötesordförande.

§3 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade att välja Rebecca Vestlund till sekreterare.

§4 Val av justerare

Styrelsen beslutade att välja Vivian Hoac till justerare.

§5 Godkännande av dagordning 1 min

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§6 Föregående protokoll 1 min

Styrelsen beslutade att godkänna föregående protokoll och lägga det till handlingarna.

§7 Rapporter 32 min

Ordförande

- Våning 6, 16/11 möte med Erika Forsberg om planer för att hitta en ny lokal till
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studentföreningarna.

Vice ordförande

- Möte med Akademikerförbundet SSR angående vårt pågående samarbete.

Introducerades till vår nya kontaktperson.

- Tagit fram olika förslag på design av merch tillsammans med

Kommunikationsansvarig. Arbetat fram en offert gällande beställning av merch.

Kassör

- Kollat upp prisinfo angående pins.

Evenemangsansvarig

- Förberett SkiWeek-resan

- Kontaktat nationer för sittning

Vice evenemangsansvarig

- Planerat och genomfört cykelfest

- Kontaktat nationer för sittning

Utbildningsansvarig

- Fortsatt mailkontakt med olika organisationer om eventuella föreläsningar.

Föreläsning, 31/10, med Zhala Bayramova, människorättsadvokat och Rasmus

Canbäck som är journalist. Föreläsningen kommer främst handla om konflikten

mellan Armenien och Azerbaijan.

Vice utbildningsansvarig

- Deltagit på SamSek möte; tagit del av information gällande nedstängning av hörsal 3

vid Ekonomikum, nya medlemskapssystemet; ev. nya riktlinjer från Uppsala

Studentkår för överlämning vid ny styrelse (kontaktperson, årsprotokoll, m.m).

Kommunikationsansvarig

- Tillsammans med vice ordförande tagit fram förslag till design för merch

- Lagt upp på sociala medier ang. att hemsidan är uppe och undersökning kring

efterfrågan av merch

Idrottsansvarig
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- Fortsatt med matcher med GBU och gjort nya flaggor för laget.

Sekreterare

Ledamot

- Påbörjat arbete med att starta upp bokklubben igen, bland annat kontaktat tidigare

ledare (Amanda Larsson).

§8 Ekonomisk redovisning 2 min

Ingen större förändring sen senast. Saldo på ca 34 000, utgifter som är beräknade uppgår till

3000 kr.

§9 Beslut

Styrelsen beslutar att köpa in 55 st tote-bags, 30 st kepsar och 50 st hoodies.

Styrelsen beslutar att ställa sig bakom loggan “pursue peace” på vår merch.

Styrelsen beslutar att godkänna förslag på nya riktlinjer för medaljer.

§10 Diskussion 53 min

- Beställning av merch (Vice Ordförande)

Enligt våra medlemmar 40st tote-bag 17st keps 38st hoodie. Även fått in ett förslag på

kaffetermos.

“Pursue peace” logga.

Hur mycket ska vi välja att köpa in? Mängdrabatten är densamma oavsett om vi väljer ett

högre antal. Köpa in extra som nästa styrelse kan ta över, ge som talargåva etc.

Förslag: 55 st tote-bags, 30 st kepsar och 50 st hoodie och 9 sweatshirts (till styrelsen) till en

kostnad av 25 000 kr med leverans inkluderat. Om vi sänker till 45 st hoodies istället för 50 st

blir kostnaden ca 23 500 kr.

Eventuellt 11 sweatshirts, till styrelsen, som Vice ordförande ska fortsätta att jobba med.

- Pins (Kassör)

Tidigare har det beställts 200 pins, totalsumma 2700 kr. Rekommenderar att beställa in 200
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max. Rabatt för studentföreningar, uppgår till 6%, om man lägger upp på sociala medier att

man har beställt från hemsidan. Leverans fram till jul. Yrkar på att vänta med att beställa

pins, alternativt lämna över till nästa styrelse, då leveransen inte kommer samtidigt som

merch och är lättare att sälja i samband med sittningar.

- Medalj (ordf.)

Förslag på nya riktlinjer som skickats ut tidigare.

- Ons. Öl (ordf.)

En kommentar från medlem: vikten av onsdagsölen och uppslutningen av medlemmar,

specifikt faddrar (vi tolkar som äldre programstudenter) som önskas ta upp på styrelsemötet.

Styrelsens kommentar:

Går inte att tvinga någon att gå på onsdagsöl - det är inget som ingår i styrelseämbetet eller

ämbete som faddrar för en tidigare inspark. Däremot är onsdagsölen ett viktigt event för

UPaD och positivt för våra medlemmar där man kan lära känna andra studenter.

Vad vi kan göra: preliminärt schema för resten av terminen och var och när eventet kommer

hållas. Ledamot kollar på det.

§11 Övriga ärenden 1 min

När kommer utvärderingen för insparken? Ordförande kollar upp det.

Kolla upp riktlinjerna som rör sitt ämbete.

§12 Datum för kommande styrelsemöten 3 min

Nästkommande möte hålls den 9/11/2023 kl. 13:00. Fikaansvarig är Thea Johansson.

§13 Mötets avslutande

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat kl. 11:53.

Ordförande Vid Tangenterna
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Namnförtydligande
Victor Käck

Namnförtydligande
Rebecca Vestlund

Justerare

Namnförtydligande
Vivian Hoac


